
Waarom wil de SP het zwart-witboek Armoede behandelen?

In de optiek van de SP is het sociaal domein de afgelopen behoorlijk achtergebleven. Er is erg weinig 
geïnvesteerd in het welzijn van onze Inwoners die het financieel zwaar hebben.  Door corona is de 
ongelijkheid eens te meer duidelijk geworden en zien we dat de mensen die het al zwaar hadden het 
nog moeilijker hebben gekregen. In het zwart-witboek hebben wij aanbevelingen gedaan, die wij 
graag tijdens de commissievergadering bij de behandeling van het uitvoeringsprogramma willen 
bespreken.

Een aantal aanbevelingen is al overgenomen en een aantal zijn landelijk al opgepakt en daar zijn wij 
heel blij mee, maar ook de overige aanbevelingen willen wij ook meegenomen hebben en daar willen 
wij voor pleiten.

Volgens ons is de gemeente het aan de inwoners verplicht om te zorgen dat iedereen een 
menswaardig bestaan heeft. 

Het is een politieke keuze of wij als gemeenteraad hiervoor kiezen of dat er andere keuzes worden 
gemaakt. Wij willen in ieder geval het debat aangaan om te zorgen dat wij het maximale doen om 
onze inwoners die het financieel zwaar hebben te ondersteunen.

***

Aanvullend toegevoegd op 23 februari 2021:

Er zijn een paar punten van de aanbevelingen wel meegenomen in het uitvoeringsprogramma 
armoede schuldhulp en laaggeletterdheid. 

De punten die de SP toch wil bespreken zijn de volgende:

• Erkende definitie van armoede
• Ruimhartige bijzondere bijstand
• Witgoed regeling 
• Woonlasten omlaag door zonnepanelen en isoleren 
• Zorgkosten omlaag(er word vermeld dat er naar gekeken zou worden maar is daar al wat 

over bekend?)
• Inkomenstoeslag verhogen naar 130% van minimumloon 
• Briefadres bij de Barones
• Fonds Mienskip Heerenveen

SP wil de aanbevelingen die de SP doet in het zwart wit boek, bespreken zodat we met elkaar kunnen 
kijken wat een aanvulling kan zijn op het uitvoeringprogramma armoede schuldhulp en 
laaggeletterdheid.
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